
 

 

Uittreksel uit verslag commissie EEB van 11 september 2017 behandeling Zomernota 2017. 

 

4.a. Voordracht Zomernota 

 

Mw. Van Rooij (PvdA) heeft een vervolgvraag naar aanleiding van technische vraag 19 over de hoor- 

en adviescommissie (HAC). Het aantal aanvragen zou zijn toegenomen, maar in het verleden is 

gepleit voor het invoeren van meer mediationtrajecten om het aantal aanvragen te verminderen. In 

gemeenten is dat inmiddels het geval, maar geldt dat ook voor de provincie?   

 

Dhr. Remkes meldt dat het traject van mediation is ingezet, maar het is nog te vroeg om nu al te 

concluderen of het aantal zaken toe- of afneemt. Het jaarverslag 2017 zal hier een goed beeld van 

geven. Het onderzoek HAC is nog niet afgerond, daar wordt nog aan gewerkt.  

 


